
---------- Forwarded message ---------
Van: 
Date: wo 12 mei 2021 om 16:10
Subject: Bomenkap Adelaar, kenmerken 4268258, 4333485
To: <>

Beste Raadsgriffier en Raadsleden van de gemeente Oss,

maandag 26 april j.l. week heeft een groep bewoners van de Adelaar onderstaande 
bezwaar aan Burgemeester en Wethouders gezonden, tegen de bomenkap en 
herinrichting in de huidige vorm in de Adelaar te Oss. Het bezwaar treft u cursief 
gedrukt verder in deze mail en als bijlagen. Het betreft project Herinrichting Adelaar, 
kenmerken 4268258, 4333485

Sinds het verzenden van het bezwaar is het aantal huishoudens in de Adelaar die 
het bezwaar ondersteunt nog aanzienlijk groter geworden. 
We hebben per heden van 66 huishoudens handtekeningen opgehaald die ons 
collectief steunen, van de circa 78 actieve huishoudens.

Bovendien zijn bij ons collectief nog een aantal nieuwe feiten duidelijk geworden, met 
betrekking tot het voortraject van de herinrichting in de huidige vorm in de Adelaar en 
de argumentering van gebiedsbeheer in deze.   

=Toen een jaar of 5 geleden de Landweerstraat Noord en Spoorlaan vanaf de 
Vijversingel is heringericht, inclusief riolering heb ik aan, mij bekende 
vertegenwoordigers van de gemeente Oss en Brabant Wonen gevraagd waarom de 
Adelaar niet tegelijkertijd is meegenomen in dat traject.
Die mij bekende vertegenwoordigers van de gemeente Oss en Brabant Wonen 
vertelden mij dat de Adelaar oorspronkelijk wel in dat plan heeft gezeten.
Er woonde volgens hen een projectleider, of uitvoerder van de gemeente Oss in de 
Adelaar die "geen rotzooi voor zijn deur wilde" waarop de Adelaar uit dat plan zou 
zijn gehaald

Volgens gebiedsbeheer hebben bewoners van de Adelaar anno 2020/2021 geheel 
geen recht op inspraak vanwege de beperkte schaalgrootte van het huidige plan.

Als de herinrichting van de Adelaar 5 jaar geleden wél zou zijn meegenomen in het 
traject Landweerstraat Noord en Spoorlaan vanaf de Vijversingel dan zouden wij 
bewoners dus wel automatisch recht hebben gehad op inspraak. 

Ook een vervanging van de riolering in de Adelaar voor 2019-2020 is door een keuze 
van de gemeente verder vooruitgeschoven, naar over 10-15 jaar. 

Bij het voorliggende herinrichtingsplan voor de  Adelaar zijn de bomen gekapt omdat 
ze zouden zijn aangetaste door de essentaksterfte volgens de bomen inspecteur van 
de gemeente. 

Er zijn echter ook een aantal niet aangetaste bomen gekapt onder het argument dat 
deze in de toekomst ziek zouden kunnen worden. 



Tegelijkertijd is er wel een groep bomen blijven staan die zich in vergelijkbare fase 
van de Essentaksterfte bevinden dan bomen die elders in de straat gekapt zijn. Dat 
kan geen toeval zijn.

Op vragen die raadslid Bert van Tilburg via raadsgriffier Roger van den Akker heeft 
gesteld wordt in een mail van Gebiedsbeheer d.d 22 april 2021 gesteld dat er geen 
enkele mogelijkheid is om meer bomen terug te plaatsen in de Adelaar.

*** Doordat er leidingen en kabels in de grond liggen, die volgens het door 
gebiedsbeheer gehanteerde Handboek Bomen vanuit Norminstituut Bomen, door de 
wortels van de te plaatsen bomen in de toekomst wellicht zouden kunnen worden 
beschadigd.

 Dit lijkt ons een aardig Kip-en-ei-verhaal. => zijn de bomen het probleem, zijn de 
kabels en leidingen het probleem of is de strikte handhaving van het handboek zelf 
wellicht het probleem.

Oss is een gemeente die volop bezig is met verduurzaming en het hittebestendig 
maken van het stedelijk gebied. De discussie die in de Adelaar speelt zal in de 
toekomst in andere straten ongetwijfeld ook gaan spelen.

Is er door de keuze voor een type boom met een bepaalde wortelvorming geen 
ingecalculeerd risicofactor in te bouwen dat leidingen beschadigen? 
Veiligheidsrisico's voor bewoners uitgesloten uiteraard.  

*** Oplossingsrichtingen als groeiplaatsconstructies, wortelwerende schermen, 
toepassingen van boombakken, of boombunkers worden door gebiedsbeheer als te 
kostbaar terzijde geschoven, onder het argument dat over 10 tot 15 jaar de riolering 
in de Adelaar vervangen gaat worden.

Nu begrijpen wij dat de aandachtsspanne van een gemeente verder reikt dan 10 tot 
15 jaar, maar om van ons bewoner te verlangen dat wij de komende 15 jaren in een 
straat zonder bomen leven is een niet te vragen offer.      

Los van het esthetische aspect van een straat zonder bomen, is de kwaliteit van de 
directe leefomgeving van de Adelaar in het afgelopen decennium aanzienlijk 
verslechterd 

De Adelaar ligt in een gedeelte van Oss waar door industrie en verkeer steeds meer 
stoffen als stikstof, CO2, fijnstof, etcetera. in onze directe leefomgeving vrij komen. 

De N329 is inmiddels één van de drukst bereden wegen in Oss en zal in de toekomst 
alleen maar intensiever gebruikt gaan worden, bij voltooiing van de toekomstige 
rondweg, verkeer van het Golfslagbad en verkeersplein Smits. 



De bomenkap in de wijk bij de uitbreiding van genoemde N329 tot de huidige vorm is 
tot op heden ook nog niet gecompenseerd door de gemeente Oss.

Ook het toegenomen gebruik van het goederenspoor langs de Adelaar, met 
vervuilende diesellocs, draagt bij aan een verslechtering van de directe leefomgeving

Bomen zijn essentieel in het afvangen en het onschadelijk maken van stoffen als 
stikstof, CO2 en fijnstof en dus onontbeerlijk in de Adelaar.  

Belangrijker dan de besluitvorming tot het heden is tot slot de besluitvorming vanaf 
heden:

Wij bewoners van de Adelaar willen bomen terug in onze straat, bruikbare trottoirs en 
gehoord worden in plannen die onze directe leefomgeving aangaan.

Wij vragen daartoe een kader van positieve mogelijkheden om bomen terug te 
krijgen in onze straat, waarbij bomen het einddoel zijn en niet handhaven van 
handboeken.  

Daarom doen wij een beroep op u als Raadsgriffier en Raadslid van de gemeente 
Oss en hopen dat u ons kunt helpen.

Met vriendelijke groet,

namens het bewonerscollectief  

Geachte Burgemeester en Wethouders,

 

Op 10 maart jl. heeft in de Adelaar een rigoureuze bomenkap 
plaatsgevonden.

Dit tot groot verdriet van vele bewoners.

 

Ondanks toezeggingen tot het organiseren van informatie- en 
inspraakavonden voor alle bewoners, eind 2020, hebben deze nooit 
plaatsgehad.

 

Wel zijn er, zodra de bewoners op 14 september jl. op de hoogte waren 
gebracht van een plan tot herinrichting van de Adelaar, zeer veel 



schriftelijke bezwaren geuit door menig bewoner naar zowel gemeente als 
wijkraad, wijkstichting, gebiedsbeheerder, hoofd gebiedsbeheerder en 
coördinator Schadewijk.

Tot op heden hebben al deze bezwaren geleid tot niets.

 

Wij maken bezwaar tegen uw plannen om geen bomen meer terug te 
plaatsen op de plaatsen van de gekapte bomen, alsmede tegen de door u 
geplande herinrichting van de Adelaar.

 

Zie ook bijgaande brief welke alle 80 huishoudens in de Adelaar gisteren, 
25 april jl., hebben ontvangen.

 

Uw spoedige reactie met belangstelling tegemoetziend, verblijven wij,

 

Hoogachtend,



Beste medebewoner van de Adelaar en overige geadresseerden,  
Oss, 25 april 2021

Het kan u niet ontgaan zijn dat onze straat, de Adelaar in Oss, inmiddels is veranderd in een 
slagveld.
Meer dan 40 bomen zijn door de gemeente Oss gekapt en er zullen, volgens het 
herinrichtingsplan van de gemeente Oss, slechts een handvol bomen worden teruggeplant.
Er zullen ongetwijfeld bewoners zijn die dat voor nu prima vinden omdat zij geen blaadjes, of 
takjes meer hoeven op te vegen, maar mij en veel bewoners die ik heb gesproken gaat dit zeer 
aan het hart.
Ikzelf ben zeer aangeslagen door het feit dat de meer dan 45 bomen zijn gekapt en niet 
worden teruggeplant en zeker ook over hoe het proces van de herinrichting vanuit de afdeling 
gebiedsbeheer van de gemeente Oss tot nu toe is verlopen. 
Ik woon en/of kom al 45 jaar in de Adelaar en bomen horen bij deze straat: Bomen zorgen 
voor een leefbare woonomgeving, bomen zorgen voor een meer hittebestendige straat,  
produceren zuurstof, breken CO2 af en bepalen het aanzien van een straat. 
Toen het begin april 26 graden was, gaf geen enkele boom schaduw aan wandelaars, auto's en 
huizen.      Het "hoogbloemig gras" wat de trottoirs aan de even huisnummers volgens het 
huidige plan gaat verrijken zal in een warme zomer verdorren en geen verkoeling bieden.

In het proces van de herinrichting van de Adelaar zijn wij, als bewoners van de Adelaar, 
nimmer serieus genomen door de afdeling gebiedsbeheer van de gemeente Oss. Bewoners 
krijgen geen reactie op hun bezwaren, of aanmerkingen op het plan, of veel te laat. 
Kapvergunningen voor de bomen werden pas enkelen weken na het kappen van de bomen 
gepubliceerd. Derhalve worden wij als bewoners dus bewust buitenspel gehouden.
Uiteindelijk worden diverse technische en juridische argumenten aangevoerd waarom er in 
geval van de Adelaar geen inspraak van de bewoners verplicht is en waarom er geen bomen 
terug worden geplant.
Wellicht dat men in de hele procesgang nog eens moet kijken naar de aangenomen motie van 
SP, GL en D66 uit 2018. Toen leek er een moment te zijn dat er ruimte was voor verandering. 
Alle redenen die er voor mij waren om eerder niet aan te sluiten zijn nog altijd aanwezig. Ik 
blijf dus bij mijn besluit hier geen actieve rol in te nemen. 
 
Voor de volledigheid nog even die motie is op 28 juni 2018 door de gehele raad unaniem 
aangenomen 34 stemmen voor, 0 tegen!

Vanaf de eerste plannen die de gemeente aan de bewoners heeft gezonden zijn vragen om 
uitleg en inspraak vanuit ons bewoners bij gebiedsbeheer neergelegd. Daaraan is vrijwel geen 
gehoor gegeven, anders dan een tweede standaardbrief bij een nauwelijks aangepast plan.
Het blijkt dat meerdere bewoners de plannen voor de herinrichting als vermeld in de brief met 
kenmerk 4268258 niet goed begrepen hebben: 
Over de kernpunten uit de plannen, leven onder verschillende bewoners verschillende 
interpretaties. Met kernpunten bedoel ik dus => hoeveel bomen, hoe wie wat trottoirs, 
bestrating, "hoort het rondje van nr 30 t/m 60 er ook bij??" etcetera.

De uitsmijter van de afgelopen week is dat Menno Bovens, hoofd gebiedsbeheer Schadewijk,  
de afgelopen week tegen een medebewoner telefonisch bevestigde dat het voorliggende plan 
van de gemeente wordt uitgevoerd, zonder invoegen van extra bomen. 
Menno gaf aan dat het terugplaatsen van bomen op zijn vroegst over 10 tot 15 jaar zal worden 
heroverwogen.  Dat mag gezien worden als een aardige trap na, in de richting van ons als 
bewoners.



Ik weet niet hoe bij u de gedachte binnenkomt dat "onze"straat de komende 10 tot 15 jaar 
tijdens steeds warmer wordende zomers zonder bomen verder moet? 
Wij zijn het daar niet mee eens en willen een collectief van bewoners vormen die het 
spreekrecht krijgt wat wij verdienen als inwoner van de gemeente Oss.
Wilt u samen met ons meedenken wat wij als bewoners van de Adelaar nog kunnen doen om 
te voorkomen dat "onze" Adelaar de komende 10 tot 15 jaar zonder bomen verder moet,  dan 
mag u ideeën delen via de mail Adelaarmetbomen@gmail.com, of Whatsapp op 06-
55214225.  
Ons idee is verder om samen met u op zeer korte termijn, na de aangekondigde 
versoepelingen 28 april a.s, Corona-proof  bij elkaar komen om te inventariseren, overleggen 
en een collectief te vormen. 
Dat kan prima in het Wijkcentrum Schadewijk. De beschikbare ruimte daar is toegankelijk 
voor meer dan 200 personen, dus er is volop ruimte om op veilige afstand samen te komen. 
Kunt u niet, of durft u dan niet vanwege de huidige Coronaomstandigheden, dan wordt u via  
de mail Adelaarmetbomen2021@gmail.com, of Whatsapp op 06-55214225 uiteraard op de 
hoogte gehouden van nieuwe ontwikkelingen.
Met vriendelijke groet,
Rob van Erp, Adelaar 36

Als bijlage treft u Missie, Visie en Strategie en de Bomenvisie van de gemeente Oss 
Dat de algehele wijze van communiceren vanuit gebiedsbeheer naar ons als bewoners haaks 
staan op het gedachtegoed wat de gemeente Oss op haar eigen website uitdraagt kunt u zien in 
deze bijlagen 
Missie, Visie en Strategie van de gemeente Oss
Missie: We helpen de Osse samenleving om voor zich zelf te zorgen. We ondersteunen, zodat 
iedereen kan meedoen. Is er een initiatief vanuit de samenleving? Dan helpen we waar dat 
nodig is. We doen mee in netwerken en helpen onze inwoners en organisaties om deze 
netwerken verder op te bouwen.
Visie: We zijn keigoed in ons werk. We weten dat we ons werk niet alleen kunnen doen. Dus 
werken we met elkaar en vooral met de samenleving samen. Dat is onze kracht.
Strategie: Iedere Osse ambtenaar toont eigenaarschap. Dat wil zeggen dat we vakmanschap 
leveren, doen wat we beloven en dat laten zien. We verplaatsen ons in de ander en zijn 
nieuwsgierig wat hem en haar beweegt. Wat is de bedoeling, wat is er nodig? Deze vragen 
stellen we in ons werk. En dus niet: wat zijn de regels? Maar wat helpt in deze situatie?  Wil 
je meer weten over hoe we dat doen? Lees dan het koersdocument ‘3x3’ hieronder:

Het belang van bomen en het betrekken van bewoners bij plaatsen, kappen en herplaatsen van 
bomen in de gemeente Oss, wordt door dezelfde gemeente erkent in het stuk "Bomennotitie 
Gemeente Oss. In die "Bomennotitie" is zelfs een "Bomenvisie" van de gemeente Oss 
weergegeven:
De Bomenvisie van de gemeente Oss 
Bomen staan niet op zichzelf maar vormen een noodzakelijk onderdeel van het woon- en 
leefmilieu en dragen in belangrijke mate bij aan een groene gemeente Oss. Boomstructuren 
dooraderen de gehele gemeente Oss en zijn verbonden met het landschap en de bebouwde 
omgeving. Het is van belang om bij aanplant de juiste keuze te maken en rekening te houden 
met de ontwikkeling van de boom en zijn omgeving. Oss is een publiekgerichte gemeente. Zij 
probeert zo veel mogelijk haar inwoners te informeren, te betrekken en tevreden te stellen. 
Voldoende aandacht voor individuele belangen en minimale hinder zijn zo goed als mogelijk 
ingepast in een zorg voor het collectief belang van bomen en een efficiënt beheer en 
onderhoud. Het is vanuit verschillende maatschappelijke functies, doelen, belangen en 



waarden nodig om de zorg voor bomen, boomstructuren en houtopstanden voldoende veilig te 
stellen. Het klimaat en de verwachtte veranderingen geeft daar een extra dimensie aan.

17 nov. 
2020 18:29

aan , 

Beste en overige geadresseerden,

Ik begrijp dat meerdere bewoners inmiddels een schrijven per brief, of per mail 
hebben gehad van Justin Reimink van de Gemeente Oss, met daarin de strekking 
dat men na de bezwaren nu druk bezig is om te kijken hoe ze de inrichting van 
de Adelaar nu gaan doen en dat daar binnenkort weer een brief over volgt .
Ikzelf heb het schrijven brief tot op heden niet mogen ontvangen.
Op 29 oktober heb ik alleen een mailtje van wijkcoördinator Noortje Spierings 
ontvangen om mijn e-mail adres te bevestigen, voor Menno en Justin, dus dat 
moet inmiddels het probleem niet zijn. 
Mijn e-mailadres is @gmail.com en dus niet zoals in de lijst met geadresseerden 
vermelde wijkcentrum.nl 

Op dezelfde 29 oktober terug heb ik in het wijkcentrum Schadewijk ook even 
met wijkcoördinator Noortje Spierings gesproken. 
Zij gaf aan op haar beurt aan Menno gesproken te hebben.
Menno had haar aangegeven dat de herinrichting van de Adelaar "officieel" 
zonder enige voorlichting of inspraak had mogen doorgevoerd worden.
Die zienswijze staat volgens mij haaks op de Missie, Visie en Strategie van de 
gemeente Oss, waarin betrokkenheid van bewoners én ambtenaren centraal 
staat.
Bovendien zijn de door de gemeente ingestelde wijkraad, wijkcoördinator 
Noortje Spierings, 'wijk-viewer' Frans Diks voor de Schadewijk eveneens niet 
betrokken geweest bij de planvorming . 

Uiteindelijk bleek Menno het met Noortje eens dat de communicatie inzake 
herinrichting van de Adelaar beter had gekund en kan. Waarvan akte.
Ik neem aan dat eenieder van jullie zelf ook graag vooraf betrokken zou worden 
indien er in jullie privé-leefomgeving een verandering plaats gaat vinden.

In de afgelopen weken heb ik van diverse bewoners van de Adelaar gehoord dat 
zij dachten dat hun enige recht het stemmen voor een van de twee 

mailto:r.erpmail@gmail.com
mailto:rob@wijkcentrum.nl


aangeboden opties was. Derhalve hebben mensen op een optie gestemd om toch 
maar te stemmen.  

Bovendien blijkt dat meerdere bewoners de plannen voor de herinrichting als 
vermeld in de brief met kenmerk 4268258 niet goed begrepen hebben: 
Over de kernpunten uit de plannen, leven onder bewoners verschillende 
interpretaties. Kernpunten zijn dus => bomen, trottoirs, bestrating, "hoort het 
rondje er ook bij??" etcetera.

Vandaar dat mijn voorstel is om toch een informatieavond te organiseren, 
waarbij de bewoners op de hoogte worden gesteld van de plannen en er ruimte 
wordt gegeven aan de bewoners om mee te denken dan wel te spreken. . 
In het wijkcentrum kan dat prima op 1,5m2.

Wat jij in de mail aangeeft om met bewoners zelf een plan te maken is een nobel 
idee, waarvoor een informatieavond een mooie aftrap kan zijn.
De gemeente zal daar toch een raamwerk moeten aangeven qua financiële en 
technische mogelijkheden en de bewoners kunnen op zo'n avond al wat wensen 
en bedenkingen uiten en meningen van medebewoners en gebiedsbeheer 
polsen. 
 
Er is inmiddels aardig wat tijd verstrekenen van de oorspronkelijke brief met 
kenmerk 4268258 tot aan het heden. Tijd waarin uiteindelijk wel iedereen is 
geìnformeerd over de herinrichtingsplannen voor Adelaar.
Neem dan ook nu de tijd voor een positief vervolg van de planvorming, met 
bewoners, wijkraad, wijkcoördinator Noortje Spierings, 'wijk-viewer' Frans Diks 
en gebiedsbeheer.   

Daarmee vergroot je mijns inziens de betrokkenheid en het draagvlak van de 
herinrichting onder de bewoners
en
het biedt jouw wijkraad, wijkcoördinator Noortje Spierings, 'wijk-viewer' Frans 
Diks en gemeente een kans om in contact te komen met bewoners uit een deel 
van de Schadewijk die normaal niet echt in beeld zijn.

Op verzoek van Peggy nog even ter verduidelijking: zij is en wil in dit geheel 
geen aanspreekpunt zijn van partijen. Zij is sec beheerder van de buurt-app. Zij 
is momenteel met veel andere zaken bezig en zal haar inbreng sowieso blijven 
geven.



Voor nu is er niet één aanspreekpunt. De gedachte is om met een groepje van 3 
of 4 personen als aanspreekpunt te dienen.
Datzelfde groepje wil ook betrokken worden bij het vervolg van de 
planvorming.
Diverse bewoners hebben al aangegeven daar wel aan mee te willen, waaronder 
ik zelf.
 
Met vriendelijke groet,

herinrichting Adelaar, brief gemeente Oss 4268258

8 okt. 
2020 18:36

aan 

Beste,

Onlangs ontving ik een brief van de gemeente Oss met kenmerk 4268258, welke 
als bijlage is bijgevoegd bij deze mail.
Het onderwerp van die brief is het veranderen van de bestrating en openbaar 
groen in de Adelaar.

In de brief staat dat wij als wijkbewoners vanwege de Corona geen 
inspraakmogelijkheid hebben in de vorm van een bijeenkomst, dat wij moeten 
kiezen uit een tweetal bijgevoegde alternatieven en dat ook nog binnen twee 
weken na dagtekening van de brief.

Als langdurige bewoner van de Adelaar ben ik het niet eens met het gebrek aan 
inspraak in het ontwerp, met de in de brief en bijlagen aangekondigde plannen 
en met die korte termijn van reageren.

De bomen
Er wordt gesteld dat de Essen ziek zijn en dat deze daarom moeten worden 
vervangen.
Een aantal van de Essen die langs de doorgaande straat zijn wellicht ziek, maar 
van de bomen in het 'rondje van nummer 30 t/m 60 betwijfel ik dat ten zeerste. 

Deze bomen zijn het redden absoluut waard. Zeker met de alsmaar warmer 
wordende zomers bieden ze de nodige schaduw op de huizen en straat. 



Tegengaan van hitte in stedelijke gebieden wordt in de brief zelfs ook als 
argument aangegeven.
Bovendien broeden er veel vogels in de grote bomen in het 'rondje'.

In mijn optiek zijn er meerdere opties te verkennen alvorens een boom te 
kappen.
 
In andere straten in de Schadewijk zijn in de afgelopen jaren ook veel grotere 
bomen verwijderd, waardoor straten veel karakter hebben verloren.

De stenen
Zoals ik uit de brief kan herleiden wordt de aanwezige bestrating opnieuw 
gelegd. 
Als bestrating professional doet dit mij gruwen.

Hergebruik van oude gebakken en natuursteen bestrating, zoals in de 
Roofvogelbuurt, geef een behoud van karakter. Gebakken stenen en basaltstenen 
en koperslakken worden door de jaren heen juist mooier.

De betonklinkers nu in de Adelaar liggen zijn door 50 jaar verkeer en erosie 
door weer en wind alleen nog geschikt in een bouwweg; zo lelijk en 
uitgewassen. 
In de Horzak liggen bouwwegen die mooier zijn dan de klinkers in de Adelaar.

Een paar jaar gelden zijn in de zijstraten van de Landweerstraat-Noord de oude 
betonklinkers wel hergebruikt en die straten zien er nu slechter uit dan voorheen, 
daadwerkelijk als bouwwegen.
Door het machinaal rooien de oude betonklinkers in die zijstraten van 
Landweerstraat zijn veel hele stenen, hulpstukken en bisschopsmutsen 
beschadigt en zonder uitsorteren weer terug bestraat.

Ook de kwaliteit van het straatwerk is daar overigens slecht gezien de grote 
plassen die er na een regenbui blijven staan en de toegenomen hoeveelheid 
onkruid in de voegen.
   
Het gebruiken van nieuwe Betonklinkers zoals recent in de Pater Bleijsstraat en 
omliggende straten laat zien dat de uitstraling van de wijk daar enorm van 
opknapt. Nieuwe betonnen bestrating maakt een wijk veel meer van deze tijd. 
Het gebruik van oude gebakken stenen zou ook een charmante oplossing zijn.  

Vergroening



In de brief wordt gesproken over 2 varianten vergroening: 'sober', of 'rijk'.
In het scenario 'vergroening rijk' wordt aan de zijde met de even huisnummers 
het trottoir vervangen door groen.
Dat speelt in op een populaire trend en zou de meerderheid van de stemmen 
kunnen krijgen, maar gaat voorbij aan het veelvuldig gebruik van het trottoir aan 
de beide zijden van de straat.

In de Adelaar woont een mooie mix van ouderen,  gezinnen met kinderen en 
alles daartussenin. 

Het trottoir aan de even zijde van de Adelaar wordt veelvuldig gebruikt door 
spelende kinderen uit de hele buurt, vooral ter hoogte van 'rondje van nummer 
30 t/m 60'. Menig kind heeft in dit rondje leren fietsen.
De ouderen met rollators, rolstoelen en scootmobielen gebruiken beide zijden 
voor dagelijkse beweging. 
Hetzelfde geldt voor de hondenbezitters van alle leeftijden.     

Ook geldt dat de Adelaar best een drukke doorgangsweg is voor voetgangers en 
fietsers in de richting van de fietstunnels richting Berghem, de 
Weidevogelwijk en achterliggende industrieterreinen.    

Vergroenen is mooi, maar vergt ook tijdens extreme droogte onderhoud, voor 
behoud. 
In de afgelopen jaren zijn op veel plaatsen werkelijk prachtige plantenborders 
aangelegd in de Schadewijk.
Na diverse zomers van droogte treedt er door gebrek aan water echter een 
verschraling van de plant diversiteit op. 
Is er een commitment vanuit de gemeente Oss om dat onderhoud te plegen en de 
plantenborders ook door de jaren mooi te houden.

Reactietermijn
In de brief worden zoals gezegd 2 ontwerpen voorgelegd en dan gevraagd om 
daar voor 1 oktober per mail over te stemmen.
De uitkomst hebben wij als bewoner dan maar te accepteren. 

In een tijd waarin de gemeente Oss laagdrempelig wil zijn naar haar bewoners 
vindt ik dat heel kort door de bocht en ondemocratisch.

Een bredere inspraak moet altijd mogelijk zijn en kan ook altijd mogelijk zijn: 
Op 1,5 meter op locatie in de Adelaar met de caravan van de Wijkraad, of op 1,5 
meter in het wijkcentrum Schadewijk.



Bijvoorbeeld in het gebied herontwikkeling van de oude locatie Praktijkschool 
de Singel is momenteel nog steeds fysieke inspraak. Corona, of geen Corona.

Een reactietermijn van nog geen 2 weken en dan de uitkomst maar slikken geeft 
veel te weinig mogelijkheid om als bewoner een bewonerscollectief te vormen 
door huis aan huis te gaan. 
In de Adelaar zijn er echt bewoners die betrokken die zich betrokken voelen bij 
hun straat en daarin ook gehoord behoren te worden.

Ik verneem graag van jullie om tot over verder overleg te komen.

Met vriendelijke groet,


